

公告

佛光山開山星雲大師住世緣盡,2月5日 (正月十五日)於莊嚴念佛聲中,安詳捨報,享 耆壽97歲。

2月7日起,上午9:00至下午5:00,開放 吊唁,請有緣者至佛光山南天寺大雄寶殿追思 緬懷。

釋於2023年2月13日(農曆正月二十三日)星期一台灣時間上千九時,於佛光山雲居樓舉行圓寂讚頌典禮(澳洲雪梨時間中午十二時,於佛光山南天寺大雄寶殿同步舉行)。

如有未盡之處,敬請見諒。

佛光山南天寺 敬啓 2023/2/6



OFFICIAL ANNOUNCEMENT

It is with deep sadness that we announce the passing of our founder, Venerable Master Hsing Yun, who passed away peacefully amidst the sounds of chanting on 5th February at the age of 97.

From 7th February, Fo Guang Shan Nan Tien Temple's Main Shrine will be open for condolences from 9:00 AM to 5:00 PM daily.

The memorial service will be held on Monday 13th February at the Fo Guang Shan Monastery Cloud Dwelling Building at 9:00 AM (Taiwan Time), which will be livestreamed at the Nan Tien Temple's Main Shrine at 12:00PM (AEST).

We apologise for any inconvenience this may have caused. Thank you for your understanding.

Fo Guang Shan Nan Tien Temple 6/2/2023